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Sportraad 
 
 
DATUM: 
 

Dinsdag, 19 november 2019 – in vergaderzaal sporthal 
 

AANWEZIG: Zie overzicht toegevoegd als bijlage. 
 

 Secretariaat: Nadine Schroeders 
schepen Sport: Eva De Bleeker 
 

  

  

 
1. TOELICHTING SCHEPEN EVA DE BLEEKER  

 
Het college van burgemeester en schepenen heeft begin 2019 de adviesraden van de 
gemeente vastgelegd. Daarna werd voor deze adviesraden een model van statuut en 
huishoudelijk reglement opgesteld. 
De Sportdienst stak veel energie in de nieuwe sporthal. Vanaf september heeft de 
sportfunctionaris een andere uitdaging aangegaan buiten de gemeente Hoeilaart. De 
nieuwe sportfunctionaris, Daisy Huleu, start 2 december 2019. 
Daarom is dit de eerste vergadering in 2019 van de sportraad. 
Vanaf 14 oktober 2019 startte het nieuwe afdelingshoofd Leven, Nadine Schroeders, 
gestart. 
 

2. SAMENSTELLING VAN DE SPORTRAAD 
 
Aan de sportclubs werd gevraagd om zich opnieuw in te schrijven om het lidmaatschap 
van de sportraad te (her)bevestigen. 
De ledenlijst werd overlopen en is terug te vinden als bijlage. 
Momenteel zijn er 26 leden waarvan 24 clubs en 2 personen. 
Volgens het decreet lokaal bestuur mag maximaal 2/3 leden van hetzelfde geslacht zijn. 
Momenteel is de samenstelling:  
Mannen: 18 mannen en 8 vrouwen. 
Yoga Druivenstreek bekijkt of Philippe Ghekiere kan vervangen worden een vrouw. 
 

3. GOEDKEURING STATUTEN EN HUISHOUDELIJK REGLEMENT 
 
De statuten werden overlopen. Volgende aanpassing wordt voorgesteld: Artikel 3: structuur van de 
raad: het open forum  
Deze vergadering wordt minimaal 2 keer per jaar georganiseerd maar er wordt gestreefd om 3 maal 
per jaar samen te komen. 
Er waren 20 stemgerechtigde personen waren aanwezig. 
De meerderheid van de deelnemers was akkoord (17 stemmen) met de statuten. 
1 persoon was niet akkoord, met als motivering : Kernleden zouden niet woonachtig moeten zijn in 
Hoeilaart. 
Er waren 2 onthoudingen. 
Gezien de meerderheid van de stemmen worden de statuten goedgekeurd. 
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4. VERKIEZING KERN 
 
Volgende personen zijn kandidaat voor de kern 
Linde Van Hecke 
Bob Onderwater 
Jan Kunnen 
Kenzo Vermeersch 
Jeroen Nagels. 
 
De leden van het Forum waren akkoord met de leden van de Kern. 1 lid van de sportraad 
wenst zich te onthouden gezien de stemming rond de leden niet geheim gebeurde. 
Jeroen Nagels wordt verkozen tot voorzitter. 
 

5. VARIA 
 
A. Volgende vergadering 

De volgende vergadering is gepland 28 november 2019 met als enig agendapunt: 
opmaak van advies rond het nieuwe infrastructuurreglement. Adviezen worden 
verwacht uiterlijk 27 november 2019 via sportraad@hoeilaart.be 
 

B. Materiaallokalen 
Is het mogelijk om onbeperkte toegang te geven tot de materiaallokalen ? 
Er werd voorgesteld om de huidige werking te behouden. Als de zaalwachters 
aanwezig zijn kan er steeds op hen beroep gedaan worden. 
 

C. Gevechtszaal: 
De vragen i.v.m. de gevechtszaal van de betrokken clubs zullen besproken worden op 
5 december 2019 om 20 uur in de vergaderzaal van het Sport-en jeugdcentrum 
Koldam met de sportclubs. 
 

D. Sportraad 2020 
15 mei 2020 moeten de clubs hun vragen voor sportreservaties 2020-2021 indienen. 
Het lijk aangewezen dat de sportraad voor 15 mei samenkomt. Is de toewijzing van 
de zalen 1 juli niet te laat voor de sportclubs ? 
 

E. Vragen HTC Oranje ISCA:  

1. Het is zeer moeilijk om een EHBO/reanimatie georganiseerd te krijgen. Er waren 
verschillende contacten met Hoeilaart Sportdienst en de brandweer maar zonder succes. 
De club wenst al hun Hockey teams hierin op te leiden. Anderen (sportclubs of personen) 
mogen hier ook aan deelnemen. Kan de gemeente hierbij helpen ? 
 

2. De club kan geen trainingsuren krijgen voor al de indoor teams. Momenteel 
kunnen ze terecht op het SMO voor de trainingen.  
Om dit te organiseren hebben ze een 2e set balken en een kar (zoals er nu 1 in de 
sporthal van Hoeilaart staat) gekocht maar deze moet in februari na het indoor seizoen 
weggehaald worden en ze hebben geen plek om die te stockeren. Kan de club, net als 
andere sportverenigingen, een locatie krijgen waar ze de 2 sets balken-en-Kar en 2 
inklapbare doelen kunnen stockeren tot het volgende indoorseizoen? (November 2020-
Februari 2021) 

3. De club werkt aan integratie en vraagt daarom of er een plek is waar ze hun logo 
kunnen hangen in de inkomhal ? 

4. Indoor capaciteit :  
a. Momenteel hebben ze enkel op zondag zondag wedstrijdcapaciteit aangeboden 
aan de VHL ( Vlaamse Hockey Liga) maar in principe moeten ze om in aanmerking 
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te komen voor indoor-wedstrijden ongeveer 90 uur wedstrijd indoor capaciteit 
aanbieden ( ongeveer 15 ISCA teams, circa, 220 hockeyers) verspreid over 
zaterdag en zondag van halfweg/eind November tem midden Februari. Indoor-
hockey wedstrijden zijn heel belangrijk want het scherpt de techniek gigantisch 
aan en dit hebben ze nodig om zoals afgelopen jaren, zelfs als “kleine” hockeyclub 
in de subtop mee te draaien. ( verschillende divisiekampioenen, verschillende 
teams op Nationaal niveau, enz..). Kunnen zij ook op zaterdag en zondag 
indoorcapaciteit aanbieden ? 
 
b. Indoor trainingscapaciteit is een ander luik. Als ze bvb naar Tervuren kijken of 
naar Leuven of Hoegaarden, de dichtstbij gelegen Vlaamse Hockeyclubs, die 
hebben in de lokale sporthallen ( gemeentelijk en school) trainingscapaciteit. Voor 
de club is het ieder jaar opnieuw een moeilijke oefening om indoor 
trainingscapaciteit te vinden en het is niet echt wervend als ze het ene jaar in 
Terhulpen moeten trainen, ander jaar SMO, …  Kan dit voorzien worden in de 
sporthal van Hoeilaar ? 
 

 
F. Materiaal 

Er is veel materiaal verdwenen in de sporthal. Wordt dit bekeken ? Dit wordt bekeken 
in 2020. 
 

G. Vloer POM 
In de POM is er een vloer beschikbaar welke zeer goed is om op te dansen. Kan deze 
naar de sporthal gebracht worden ? 
 

Volgende vergadering vindt plaats op donderdag 28 november om 20 uur   
 


